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DAMES EN HEREN,

Uw Commissie besprak voorliggend voorstel van
resolutie tijdens zijn vergadering van 19 september
1996.

I. Toelichting door de heer Joris Van Hauthem

De heer Joris Van Hauthem verklaart dat zijn frac-
tie met dit voorstel van resolutie inspeelt op de
wederzijdse nood van scholen en sport- en culture-
le organisaties aan infrastructuur. Sport- en cultu-
rele organisaties vinden niet altijd de nodige
infrastructuur, terwijl die aanwezig is in scholen
waar hij slechts op bepaalde momenten van de dag
en de week optimaal benut wordt. Anderzijds
wordt ook de bestaande sportaccomodatie niet
altijd optimaal benut, terwijl sommige scholen door
het tekort aan investeringsmiddelen niet over de
nodige sportinfrastructuur beschikken.

Zijn fractie vraagt dan ook dat de minister initia-
tieven zou nemen om een interactie op gang te
brengen tussen scholen enerzijds en sport- en cul-
tuurverenigingen anderzijds in verband met het
gemeenschappelijk gebruik en de gemeenschappe-
lijke aanleg van infrastructuur.

II. Reacties van de leden

De heer Kris Van Dijck merkt op dat er in bepaal-
de gemeenten nu reeds samengewerkt wordt tus-
sen scholen en het verenigingsleven. Hij kan derge-
lijke initiatieven steunen, maar hij wijst toch op
bepaalde gevaren : wat bijvoorbeeld met aange-
richte schade, vandalisme ?

Mevrouw Cecile Verwimp-Sillis meent dat hiervoor
verantwoordelijke toezichters aangesteld moeten
worden.

De heer Felix Strackx verklaart dat niet alle scho-
len de samenwerking met het verenigingsleven
gunstig gezind zijn. Zo kent hij een school die haar
nieuwe sporthal opzettelijk laag liet bouwen ; daar-
door kunnen er nooit competitiewedstrijden geor-
ganiseerd worden.

III. Standpunt van de heer Luc Van den Bossche,
minister vice-president van de Vlaamse regering,
Vlaams minister van Onderwijs en Ambtenarenza-
ken

De minister verklaart dat hij zich volledig in de
filosofie van het voorstel van resolutie kan inleven.
Hij heeft uiteraard geen vat op de houding die de
lokale overheden aannemen ten aanzien van het
ter beschikking stellen van hun infrastructuur. Wat
onderwijs betreft, deelt hij mee dat hij over deze
problematiek reeds enkele maanden vergaderin-
gen organiseert met afgevaardigden van de Koning
Boudewijnstichting, BLOSO, het Instituut voor
Sportbeheer en Recreatiebeleid, de Vlaamse Ver-
eniging voor Steden en Gemeenten, de Stichting
Vlaamse Schoolsport en de Bond voor Lichamelij-
ke Opvoeding. De bedoeling is dat men tot een
gentlemen's agreement inzake het ter beschikking
stellen van infrastructuur tegen vergoeding zou
komen. Zoals opgemerkt door de heer Kris Van
Dijck, moet ook een regeling inzake mogelijke
schadevergoeding en verzekeringen getroffen wor-
den.

De minister voegt er nog aan toe dat in de bespre-
kingen die hij momenteel voert ook overeenkom-
sten met niet-georganiseerden als senioren worden
nagestreefd.

Mevrouw Mia De Schamphelaere vraagt of een
probleem dat zij reeds vroeger gesteld heeft, name-
lijk het feit dat sommige basisscholen tijdens de
schooluren geen zwemlessen kunnen inrichten
omdat de druk op de zwembaden te groot is, in het
kader van dit voorstel opgelost zou kunnen wor-
den.

De minister antwoordt dat dit probleem op
gemeentelijk vlak geregeld moet worden. Hij is
alleszins van mening dat hij als minister van
Onderwijs geen geld ter beschikking moet stellen
voor de bouw van extra-zwembaden.
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IV. Stemming

Het ongewijzigde voorstel van resolutie wordt met
4 stemmen tegen 1 bij 8 onthoudingen aangeno-
men.

De verslaggever, De voorzitter,

Kris VAN DIJCK Gilbert VANLEENHOVE
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